
 
PROTOKÓŁ  Nr XXXI/2010 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 25 lutego 2010 roku 
 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1410
, zakończyła o godz. 1720 

Stwierdził kworum i poinformował, że w obradach udział bierze 14 radnych,  

na ustawowy stan 15 radnych, nieobecna radna Wiesława Trepkowska. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Marian Kiełbasa radny Powiatu Kamieńskiego, 

Andrzej Danieluk Burmistrz Golczewa, Waldemar Bartniczuk Zastępca Burmistrza, 

Ireneusz Wilk sekretarz gminy, Barbara Deszyńska skarbnik gminy, kierownik 

gminnej jednostki organizacyjnej, dyrektor ZSP, przewodniczący Zarządu Osiedla 

Golczewo i sołtysi wsi oraz Zbigniew Olech, radca prawny. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

 

Porządek obrad sesji: 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 
b) przedstawienie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XXX (nadzwyczajnej) sesji. 

 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z realizacji planu pracy 

za 2009 r. 
 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego 
i Ochrony Środowiska z realizacji planu pracy za 2009 r. 

 
5. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych z realizacji planu pracy za 2009 r. 
 
6. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 r. 
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7. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Ochrony Środowiska na 2010 r. 

 
8. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych na 2010 r. 
 
9. Projekt uchwały w sprawie programu profilaktyki rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Golczewo  
na 2010 r. 

 
10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu Usług 

Publicznych w Golczewie. 
 

11. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 
wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

 
12. Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca  ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług  
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 
opróżniania zbiorników bezodpływowych, transportu nieczystości ciekłych, 
ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 
bezdomnych zwierząt. 

 
13. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kamieńskiego na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kamieniu Pomorskim. 

 
14. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy 

Golczewo na 2010 r. 
 

15. Rozpatrzenie i zakwalifikowanie pisma w przedmiocie skargi na działalność 
Burmistrza Golczewa. 

 
16. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 
17. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych 

czynności w okresie między sesjami. 
 

18. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 

19. Wolne wnioski i zapytania. 
 

20. Zakończenie obrad. 
 

 
Ad. 1. Sprawy regulaminowe 
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Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził, że w sesji 

udział bierze odpowiednia liczba radnych i Rada jest władna do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Przedstawił porządek obrad i złożył wniosek o zmianę kolejności porządku 

obrad, tj. pkt. 14 „Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie 

Gminy Golczewo na 2010 r.” umieścić w pkt. 13 przed „Projektem uchwały w sprawie 

udzielania pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego na zakup samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Kamieniu Pomorskim”. 

Radni nie wnieśli uwag do wniosku radnego Mieczysława Perużyńskiego, 

Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

Wniosek o zmianę kolejności ww. punktów został przyjęty w wyniku jawnego 

głosowania, jednomyślnie 14 głosami „za”. 

Przewodniczący obrad przedstawił dalszy porządek obrad po wnioskowanej 

zmianie, który przedstawia się następująco: 

 

c) przyjęcie protokołu z XXX (nadzwyczajnej) sesji. 
 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z realizacji planu pracy 

za 2009 r. 
 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego 
i Ochrony Środowiska z realizacji planu pracy za 2009 r. 

 
5. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych z realizacji planu pracy za 2009 r. 
 
6. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 r. 
 
7. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska na 2010 r. 
8. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych na 2010 r. 
 
9. Projekt uchwały w sprawie programu profilaktyki rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Golczewo  
na 2010 r. 
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10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu Usług 
Publicznych w Golczewie. 

 
11. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie  

w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 
 

12. Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług  
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 
opróżniania zbiorników bezodpływowych, transportu nieczystości ciekłych, 
ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk  
dla bezdomnych zwierząt. 

 
13. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy 

Golczewo na 2010 r. 
 

14. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Kamieńskiego na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kamieniu Pomorskim. 

 
15. Rozpatrzenie i zakwalifikowanie pisma w przedmiocie skargi na działalność 

Burmistrza Golczewa. 
 

16. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 
 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych 
czynności w okresie między sesjami. 

 
18. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 

19. Wolne wnioski i zapytania. 
 

20. Zakończenie obrad. 
 
 

Następnie w wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół  

z XXX (nadzwyczajnej) sesji Rady Miejskiej w opracowanym brzmieniu jednomyślnie 

14 głosami „za”. 

 

Ad. 2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 W tym punkcie radni nie zgłosili interpelacji i wniosków. 
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Ad. 3 Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z realizacji planu pracy  

za 2009 r. 

 Radny Lech Ferdynus, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 

sprawozdanie z realizacji planu pracy za 2009 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do ww. sprawozdania. 

Przewodniczący obrad poddał ww. sprawozdanie pod głosowanie. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie 13 głosami „za”,  

przy 1 głosie „przeciw” przyjęła: 

Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

z realizacji planu pracy za 2009 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Ochrony Środowiska za 2009 r. 

Radna Gabriela Iwaszko, zastępca Przewodniczącego Komisji Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska przedstawiła sprawozdanie  

z realizacji planu pracy za 2009 r. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz powitał młodzież ZSP w Golczewie zgromadzoną 

na dzisiejszej sesji. Następnie odniósł się do protokołu Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska z dnia 7 grudnia 2009 r. dotyczącego analizy 

projektu uchwały w sprawie realizacji inwestycji pn. „Modernizacja oświetlenia  

w gminie Golczewo” i wniósł, aby ww. Komisja swoje stanowisko w nim zawarte 

dotyczące „beztroskiego i nieprzemyślanego” wydawania publicznych pieniędzy przez 

Burmistrza Golczewa wyjaśniła lub zweryfikowała.  

Poinformował, iż będzie wnioskował, aby Rada jak najszybciej wypracowała 

stanowisko w zakresie modernizacji oświetlenia.  

Stwierdził, że negocjacje z ENEĄ i ENEOSEM w tym zakresie trwają od półtora roku  

i zgromadzono już określoną dokumentację dotyczącą zmodernizowania oświetlenia 

na terenach wiejskich i na terenie miasta.  

W ramach modernizacji powstaną oszczędności, które pozwolą na jej sfinansowanie  

i Gmina nie dołoży ani złotówki. 
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Poinformował, że prosił ww. Komisję, aby temat ten omówić biorąc pod uwagę 

możliwość wykonania modernizacji oświetlenia w formie wykupu wierzytelności, 

zakres i wielkość przedsięwzięcia biorąc pod uwagę fakt „czy nas na to stać ?” 

Burmistrz stwierdził, że termin posiedzenia Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska został ustalony w momencie, gdy niczego  

nie przeczuwał i pojechał na urlop. 

Posiedzenie Komisji odbyło się bez udziału Burmistrza. Komisja wypracowała swoje 

stanowisko, aby tą inwestycję wykonał zakład komunalny, nie wskazując z jakich 

środków. Komisja dała następujące zalecenia dla burmistrza: aby zrobić to nie tylko 

własnymi siłami, w miarę oszczędności używając sformułowań o nierzetelności  

i nieprzemyślanych decyzjach burmistrza. 

Burmistrz powiedział, że jest przeciwny, aby rozpatrywać daną kwestię bez autorów 

zamierzenia i uważa, że jest to niegrzeczne. Poinformował, że eksperta w zakresie 

modernizacji oświetlenia zaprosi ponownie na posiedzenie Komisji, który przedstawi 

szczegóły planowanej inwestycji. 

 Radny Grzegorz Dyksy poinformował, że Komisja weryfikowała przedłożone 

dokumenty na swoim posiedzeniu przez około 8 godzin i stwierdziła, że umowa 

zawarta z osobą, która pisała projekt jest nie korzystna dla Gminy i nie posiada opinii 

prawnej. Komisja uznała, że modernizacja oświetlenia winna przebiegać 

sukcesywnie. Inteligentne oświetlenie, dzięki któremu światło jest dozowane  

w zależności od zaciemnienia zainstalowane jest w Oslo na 40 % terenu miasta  

oraz na autostradzie A4 w Holandii i tym samym zapytał, czy Gminę Golczewo stać 

na to, aby takie inteligentne oświetlenie zrobić ? 

Stwierdził jednoznacznie, że jeżeli Komisja już takie stanowisko wyraziła, i nie 

powinna go już zmieniać. 

 Przewodniczący Rady prosił, aby Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska przedstawił sposób umówienia Komisji  

z Burmistrzem. Czy został zachowany termin 7 dniowy, czy Burmistrz został 

powiadomiony o posiedzeniu ? 

Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska poinformował, że „posiedzenie Komisji nie zostało specjalnie zwołane, 

gdy nie było Burmistrza. Komisja została zwołana zgodnie z procedurą a mówienie, 
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że jest to niegrzeczne jest nie fer…, bo Pan przedwczoraj wyraził się o mnie bardzo 

negatywnie, gdy mnie też nie było, Pan był wtedy w Anglii a ja byłem w Irlandii”. 

Burmistrz przypomniał, że złożył konkretny wniosek, „jeżeli Komisja uważa, że 

Burmistrz nierzetelnie, niefrasobliwie i w jakiś tam sposób..., niech poda, które 

przepisy łamie. Jest to bardzo poważny zarzut i z takim zarzutem trzeba coś zrobić”. 

Przewodniczący obrad powiedział, że „aby Komisja mogła się zebrać, to musi 

o tym zdecydować Rada, czyli jest wniosek na sesji i Rada tak zadecydowała, 

wówczas odbywa się posiedzenie w określonym temacie”. 

Burmistrz poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy przewodniczący danej 

Komisji zwołuje posiedzenia. 

 

Przewodniczący obrad poddał ww. sprawozdanie pod głosowanie. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie 13 głosami „za”,  

przy 1 głosie „przeciw” przyjęła: 

 

Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Ochrony Środowiska z realizacji planu pracy za 2009 r. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych z realizacji planu Pracy za 2009 r. 

 

Radna Beata Pastryk, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych przedstawiła sprawozdanie z realizacji planu pracy za 2009 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do niniejszego sprawozdania. 

 

Przewodniczący obrad poddał ww. sprawozdanie pod głosowanie. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie jednomyślnie 14 głosami 

„za” przyjęła: 
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Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych   

z realizacji planu pracy za 2009 r. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 r. 

 Radny Lech Ferdynus, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan 

pracy Komisji na 2010 r. i poinformował, że na miesiąc marzec zaplanowano temat 

dotyczący zajęcia stanowiska oraz wyrażenie opinii w sprawie wodociągów, 

kanalizacji, oświetlenia ulic i placów miejskich oraz na terenie wsi, ponieważ nie wie, 

jaka będzie odpowiedz Komisji Finansów na pismo Burmistrza. Wyjaśnił, że m. in. ten 

temat był sugerowany przez Burmistrza w piśmie z 8 lutego 2010 r. skierowanym  

do Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska, które wraz z Przewodniczącym Rady otrzymał do wiadomości. 

Już dziś zaprosił wszystkich radnych do udziału w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 

 Przemysław Opowicz, sołtys Sołectwa Kretlewo zapytał, czy w ww. 

posiedzeniu mogą wziąć udział również sołtysi ? 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że tak.  

O terminie posiedzenia wszyscy radni i sołtysi zostaną powiadomieni. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXI/269/10 
w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 r., jednomyślnie 14 głosami „za”. 
 

Uchwała Nr XXXI/269/10 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad. 7 Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska na 2010 r. 

 Radna Gabriela Iwaszko, zastępca Przewodniczącego Komisji Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska przedstawiła plan pracy Komisji  

na 2010 r. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz zwrócił uwagę, że członkowie tej Komisji nie 

zostali powiadomieni o Jego piśmie z 8 lutego 2010 r., ponieważ w planie pracy nie 

uwzględniono tematów w nim zawartych. Stwierdził, że Komisja Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska, jest Komisją wiodącą i ona powinna 

opracować strategie dla tej Gminy a zajmuje się innymi sprawami, zamiast tym  

o które prosi.  

Podziękował Komisji Rewizyjnej, że przejęła część obowiązków Komisji Finansów  

i wycofał swój wniosek, uznając go za bezcelowy. 

 Radny Grzegorz Dyksy, Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja działa zgodnie  

z planem pracy ustalonym przez Radę lub na zlecenie Rady. Wyjaśnił, że nic nie stoi 

na przeszkodzie, aby Komisja w ciągu roku zajęła się tematami. Zwrócił uwagę na 

wypowiedz Burmistrza, że „Komisja Rewizyjna robi to co Komisja Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska” i powiedział, że  „Komisja Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska robi to, co powinna robić Komisja Rewizyjna”. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że pismo Burmistrza 

otrzymał w dniu 8 lutego br. i zwrócił uwagę Przewodniczącemu Komisji Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska, że był czas, aby przekazać je 

członkom swojej Komisji. 

 Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska poinformował, że odpowiedzi na pismo Burmistrza Komisja udzieli. 

 Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady wyjaśnił, że Komisja spotyka się 

zgodnie z rocznym planem pracy zaakceptowanym przez Radę Miejską.  

Zgodnie z § 47 ust. 2 Statutu Gminy Golczewo „przeprowadzenie kontroli nie 

wymienionej w planie pracy może się odbyć tylko na polecenie Rady”. 

 Burmistrz poinformował, że zgodnie ze Statutem na wniosek 

przewodniczącego komisji posiedzenie może być zwołane, ponieważ nie jest to 

żadna kontrola i przewodniczącemu przysługuje takie prawo. Pismem z 8 lutego br. 
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prosił o zajęcie stanowiska i ujęcie w planie pracy określonych tematów istotnych  

dla rozwoju Gminy.  

 Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady stwierdził, że jako Komisja nie 

odrzucają wniosku Burmistrza, który zostanie rozpatrzony na pierwszym posiedzeniu 

komisji i wyjaśnił, że Rada później nie zleciła ponownego posiedzenia związanego  

z modernizacją oświetlenia. 

 Burmistrz poinformował, że taką obietnicę słyszał w grudniu, że do końca 

stycznia zajmiemy się tym tematem wobec tego, ww. pismem z lutego prosił Komisję 

Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska o zajęcie się sprawami, 

które mają znaczący wpływ na rozwój Gminy. 

 Zbigniew Olech, radca prawny poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy, 

komisja rewizyjna ma plan pracy, plan kontroli i gdyby chciała dokonać innych kontroli 

niż te, które określone są w planie pracy, to nie może ich przeprowadzić bez zlecenia 

tego przez Radę, natomiast posiedzenia innych komisji mogą być zwoływane przez 

przewodniczącego komisji i temat posiedzenia nie musi być określony w planie pracy. 

Posiedzenie komisji winno być zwołane na cztery dni przed określonym terminem  

i zawierać informację o czasie, miejscu i temacie posiedzenia. 

 Ireneusz Wilk, sekretarz gminy poinformował, że powyższe normuje § 42 ust. 2 

Statutu Gminy Golczewo. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad niniejszy projekt uchwały poddał pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXI/270/10 
w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska na 2010 r., jednomyślnie 14 głosami „za”. 
 

Uchwała Nr XXXI/270/10 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad. 8 Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych na 2010 r. 

 Radna Beata Pastryk, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych przedstawiła plan pracy Komisji i prosiła o dodanie następującego 

zapisu do punktu 3 „Analiza przydatności utworzenia Gminnego Centrum Kultury, 

Sportu i Rekreacji z siedzibą w Golczewie”. 

” 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały i wniesionej 

autopoprawki. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXI/271/10 
w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych na 2010 r., 

jednomyślnie 14 głosami „za”. 
 

Uchwała Nr XXXI/271/10 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 9 Projekt uchwały w sprawie programu profilaktyki rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Golczewo  

na 2010 r. 

 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi oraz ustawa o przeciwdziałaniu narkomanii nakłada na organy władzy  

i administracji państwowej oraz jednostki samochodu terytorialnego obowiązek 

uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

i przeciwdziałaniu narkomanii. Stwierdził, że ww. program jest uchwalany corocznie 

przez Radę Miejską. 

 Roman Dorniak, radny Powiatu Kamieńskiego zwrócił uwagę, że kwota  

w wysokości 10.000,00 zł ujęta w szczegółowym planie wydatków Gminnej Komisji  

z przeznaczeniem na wynagrodzenia członków jest dość znacząca. 
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 Zastępca burmistrza wyjaśnił, że sekretarzowi Gminnej Komisji  

ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Golczewie za pracę na rzecz Komisji 

(np. udział w posiedzeniach, prowadzenie dokumentacji) przysługuje miesięczne 

wynagrodzenie ryczałtowe w wysokości 300 złotych brutto natomiast członkom ww. 

Komisji przysługuje wynagrodzenie w wysokości 110 złotych brutto za udział  

w posiedzeniu raz w miesiącu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

niniejszy projekt uchwały i poddał go pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXI/272/10 
w sprawie programu profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Golczewo na 2010 r., jednomyślnie  

14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXI/272/10 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad o godz. 1500  zarządził przerwę, 

o godz. 1520 wznowiono obrady. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu Usług 

Publicznych w Golczewie 

 Mieczysław Perużyński, Przewodniczący poinformował, że Komisja Rewizyjna  

realizując polecenie Rady Miejskiej odbyła posiedzenia w sprawie rozpatrzenia skargi 

Pana Tomasza Seletyna na kierownika Zakładu Usług Publicznych w Golczewie. 

 Radny Lech Ferdynus, przewodniczący Komisji Rewizyjnej wyjaśnił, że skarga 

dotyczyła złego stanu lokalu. Poinformował ponadto, że Komisja odbyła dwa kolejne 

posiedzenia, na które były zaproszone m. in. strony przedmiotowej skargi. Pan 
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Tomasz Seletyn mimo otrzymania zaproszeń nie wziął udziału w ww. posiedzeniach, 

w związku z tym trudno było ustosunkować się do Jego uwag zawartych w skardze. 

 Radna Barbara Madej Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

odczytała protokół z posiedzeń odbytych w dniach 26 stycznia 2010 r. i 4 lutego  

2010 r. 

 Przewodniczący obrad odczytał uchwałę Komisji Rewizyjnej z 4 lutego 2010 r. 

w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu 

Usług Publicznych w Golczewie, która uznała skargę za bezzasadną. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

niniejszy projekt uchwały i wyjaśnił, że projekt zawiera dwa rozstrzygnięcia tj. 

„bezzasadna/zasadna” i poinformował, że w chwili obecnej podaje pod głosowanie 

formę bezzasadną. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu, uchwała Komisji Rewizyjnej  

z 4 lutego 2010 r. stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXI/273/10 
w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu Usług Publicznych  

w Golczewie, jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXI/273/10 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie  

w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

Andrzej Danieluk Burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  

że niniejszy projekt uchwały wraz z kalkulacją został szczegółowo omówiony  

na wspólnym Komisji w dniu 23 lutego br. Wyjaśnił, że ceny sugerowane przez 

Zakładu Usług Publicznych w Golczewie zostały przez Niego zaaprobowane a dziś 

prosi Radę o ich akceptację.  
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Zwrócił jednak uwagę, że „kiedy zrobimy inwestycje, wówczas ceny wody  

i ścieków znacznie wzrosną. W związku z tym cały czas prosi Komisję Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska i Radę Miejską o zajęcie stanowiska 

w tym zakresie, ponieważ przewiduje się że to będzie za 2, 3, 4 lata wartość 

amortyzacji tych inwestycji. Czekaja nas potężne inwestycje, będzie wliczona cena 

zarówno wody jak i ścieków. Projektuje się , że woda w 2015 r. będzie kosztowała  

14 zł/m3, takie są prognozy w Polsce. Poinformował ponadto, że chce z Radą 

rozmawiać, ponieważ pomysł ze spółką wodną może w jakiś sposób zażegnać temu 

niebezpieczeństwu, tzn. Rada może zdecydować o tym, że różnice między wzrostem 

cen w jakiś sposób rekompensować ludziom”. Burmistrz proponuje taki sposób 

rozwiązania, w wyniku którego funkcja tej spółki zapewni zysk i ten zysk chciałby 

przeznaczyć na pokrycie różnic między faktyczną ceną przedstawioną przez ZUP  

a ceną jaką my proponujemy, przy uwzględnieniu dopłat, które moglibyśmy z tej 

spółki mieć i chciałby jak najszybciej z Radą przeprowadzić uzgodnienia, aby 

wypracować dalszy plan działania.  

Poinformował, że cena, którą proponuje w niniejszym projekcie uchwały za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę wynosi 2,58 zł/m3, co stanowi wzrost 5 % oraz za zbiorowe 

odprowadzenie ścieków 5,91 zł/m3 , co stanowi 8 % wzrost. 

Burmistrz stwierdził, że proponowane wyżej ceny są w miarę przyzwoite w stosunku 

do sąsiednich gmin. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

niniejszy projekt uchwały i poddał go pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków, stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 
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Nr XXXI/274/10 
w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków, jednomyślnie 14 głosami „za”. 
 

Uchwała Nr XXXI/274/10 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, ochrony 

przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt. 

 Andrzej Danieluk Burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że 

niniejszy projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji 

komisji i wyjaśnił, że uchwała określa wymagania jakie powinien określać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, ochrony 

przed bezdomnymi zwierzętami prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt. 

Zgodnie z obowiązującymi przepisami Rada określi w drodze uchwały wymagania 

jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

niniejszy projekt uchwały i poddał go pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXI/275/10 
w sprawie zatwierdzenia określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, jednomyślnie  

14 głosami „za”. 
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Uchwała Nr XXXI/275/10 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy 

Golczewo na 2010 r. 

 Barbara Deszyńska skarbnik gminy w imieniu burmistrza przedstawiła projekt 

uchwały i poinformowała, że zmiana budżetu dotyczy kwoty 49 tys. zł oraz zmian  

w budżecie na kwotę 290 tys. zł. Związane jest to z realizacją przez Gminę Golczewo 

projektów, na które zostały pozyskane środki z zewnątrz w celu realizacji projektu  

pn. „Golczewo klika - Obsługa Komputera I Internetu”, który się już rozpoczął i należy 

w związku z tym wnieść środki do budżetu.  

Przesunięcia w budżecie o kwotę 290 tys. zł zostały szczegółowo ujęte  

w uzasadnieniu niniejszego projektu uchwały.  

 Radny Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady zapytał, czy wydatek  

w wysokości 100 tys. zł winien podlegać procedurze zamówień publicznych ? 

 Andrzej Danieluk Burmistrz powiedział, że w uzasadnieniu do uchwały jest 

zapis, że wydatek dotyczy remontu świetlicy w ZSP w Golczewie, lecz w ramach 

środków wynoszących 100 tys. zł wykonano nie tylko remont części świetlicy, ale 

również remont części sali gimnastycznej i części innych pomieszczeń w ZSP. 

Poinformował, że zapis w uzasadnieniu winien być zmieniony i zgłosił w tej kwestii 

autopoprawkę, tj. w załączniku WPI powinno być ,,Remont pomieszczeń szkolnych’’. 

Stwierdził ponadto, że tego typu rzeczy podlegają zamówieniom publicznym. 

Radny Mieczysław Perużyński przyznał, że dalej nie wie, czy wydatek podlega 

zamówieniom publicznym. 

 Burmistrz wyjaśnił, że wydatki powyżej 14 tys. Euro podlegają zamówieniom 

publicznym, ponadto poinformował, że Pani Dyrektor ZSP zwróciła się z wnioskiem 

do Gminy o przeznaczenie kwoty ok. 100 tys. zł na modernizację pomieszczeń 

szkolnych, lecz w uzasadnieniu jest wpisana jedynie modernizacja świetlicy. 

Radny Mieczysław Perużyński zapytał, ile w takim razie kosztował remont 

świetlicy? 

 Burmistrz poinformował, że około 50 tys. zł. 

 Pani Aldona Kaczmarek dyrektor ZSP poinformowała, że potrzeba wymiany 

przepierzenia w świetlicy wynikła nagle ponieważ zagrażało ono bezpieczeństwu 

dzieci, potrzeba ta była również zaleceniem Sanepidu. Koszt jego wymiany wyniósł 
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45 tys. zł. Okres ferii był najbardziej odpowiednim momentem na przeprowadzenie 

prac remontowych. 

 Radny Mieczysław Perużyński zapytał ile wyniósł łączny koszt remontu 

świetlicy? 

 Dyrektor ZSP poinformowała, że 45 tys. zł. 

Radny Mieczysław Perużyński, zapytał, czy była zmieniana podłoga, tak jak 

mówiono na posiedzeniu Komisji? 

 Dyrektor ZSP poinformowała że podłoga była zmieniana w sali nr 51.

 Radna Beata Pastryk powiedziała, że na posiedzeniu Komisji udzielono 

informacji iż wymiana podłogi w świetlicy kosztowała 43.188 tys. zł, 45 tys. zł 

przepierzenie, 9 tys. zł płyty kartonowe i to wszystko odnosiło się do świetlicy, a teraz 

Burmistrz mówi inaczej. 

 Burmistrz poinformował, że przez Panią Dyrektor zostało złożone 

zapotrzebowanie na kwotę 100 tys. zł. z przeznaczeniem na remont pomieszczeń 

ZSP lecz na wszystko nie zgodziliśmy się i część pomieszczeń została zrobiona za 

określoną kwotę, ok. 49 tys. zł. Uważa, iż nie należy mylić zapotrzebowania  

z wykonaniem. 

 Dyrektor ZSP poinformowała, że pismo zostało źle sformułowane i nie chciała 

nikogo wprowadzić w błąd. Okres ferii był właściwym momentem na przeprowadzenie 

remontu. Sprawa remontu wyniknęła nagle, więc zwróciła się pismem do Burmistrza 

o dodatkowe środki na remont. 

 Radna Beata Pastryk zapytała czy Pani Dyrektor przygotowując budżet  

na 2010 rok uwzględniła w nim remont świetlicy ? 

 Dyrektor ZSP powiedziała, że takie potrzeby zostały zgłoszone. 

 Radna Beata Pastryk zapytała, dlaczego Pan Burmistrz radnych nie 

poinformował, że zaistniała taka sytuacja w ZSP w Golczewie uważa, że radni 

wówczas ustosunkowaliby się do tego pozytywnie. Stwierdziła, że „sesja była 

przecież przed feriami a teraz znowu zostaliśmy postawieni przed faktem 

dokonanym. To, że coś się dzieje to bardzo dobrze, ale to, że coś zostało już 

zrobione a my teraz mamy to po prostu przyklepać, podpisać”. 

 Burmistrz powiedział, że nie jest Jego intencją wprowadzanie Rady w błąd, 

pojawił się problem między Burmistrzem a Radą. Jesteśmy w trakcie szybkiego 

procesu zmian i decyzje należy podjąć. „Program Rozwoju Obszarów Wiejskich 
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został przełożony z lutego na nie wiadomo na jaką odległość może w kwietniu może  

w maju. Pojawiły się wolne środki z niewykorzystanych środków na Centrum i na 

świetlice, środki te nie zostały przeznaczone na inne cele tylko przesunięte na inny 

rok. Nie wiadomo kiedy zostanie rozstrzygnięty konkurs na kanalizację Kłęby-

Golczewo. Jest nie możliwe, abyśmy wykorzystali te środki w całości, tak jak zostało 

to zaplanowane z związku z tym zaplanowaliśmy tą rezerwę, która pozwoli nam na 

zrealizowanie innych zamierzeń”. Poinformował, że Pani Dyrektor złożyła 

zapotrzebowanie do budżetu na 2010 rok lecz nie wszystkie potrzeby zostały w nim 

uwzględnione. Uważa, że „jeśli pojawia się problem wówczas należy zwołać sesję 

nadzwyczajną tylko w tym temacie. Gdy Pan Przewodniczący na ostatniej sesji 

powiedział, czy to prawda, że szkoła zwróciła się do Gminy o 100 tys. zł, wówczas 

odpowiedziałem, że tak”. 

 Radna Beata Pastryk powiedziała, że Burmistrz nie poinformował o co chodziło 

i sama była ciekawa, na co będzie przeznaczona ta kwota a teraz na sesji ma 

zagłosować, gdy coś jest już zrobione. 

 Burmistrz odpowiedział, że dlatego iż pojawił się problem, być może jest to 

błąd z Jego strony. W chwili obecnej zwraca się do Rady, lecz nie rozumie skąd te 

emocje jest to normalna procedura. Stwierdził, że pewnych zmian trzeba dokonywać. 

Jeśli Rada nie podejmie niniejszej uchwały wówczas będzie musiał znaleźć jakieś 

środki i np. „odrzucimy Program Golczewo-Klika, nie zrobimy pewnych inwestycji 

związanych z ul. Zwycięstwa, nie rozbierzemy budynku przy ul. Kamieńskiej”. 

Poinformował, że pojawiły się wolne środki, więc należało je wykorzystać. 

Przypomniał, że Radny Tomasz Bartniczuk wielokrotnie wnioskował  

o przeprowadzenie remontu sali gimnastycznej więc okres ferii był 

najodpowiedniejszym momentem na jego przeprowadzenie. Wyjaśnił, że jest to 

przesunięcie wydatków z jednej inwestycji na drugą i nic się nie zmienia, wydatki są 

te same. 

 Radny Tomasz Wawrzyński zapytał „czy nie można był zrobić w ten sposób, 

może było by to elegancko, że np. szkoła by zrobiła to ze swojego budżetu i później 

przy następnej sesji Pan Burmistrz by powiedział, że wynikła taka sprawa w szkole  

i Pani Dyrektor zgłosiła zapotrzebowanie na taką sumę i wtedy byśmy podjęli decyzję, 

aby przekazać tę sumę”. 



 19

 Burmistrz poinformował, że to zostało dokładnie tak zrobione. Szkoła zrobiła 

remont z własnych środków i teraz zwraca się o korektę w budżecie, uważa, że 

burmistrz z radnymi powinien spotykać się częściej. 

 Radny Antoni Opowicz powiedział, że „na ostatnim posiedzeniu Komisji 

rozmawialiśmy zupełnie o czym innym, rozumiem, że teorie dorobiło się do tej całej 

sytuacji. Ewidentnie jest naruszona dyscyplina budżetowa, nie podlega to żadnej 

wątpliwości nie podoba nam się wiele ruchów i taki sposób załatwienia spraw”. 

Powiedział ponadto, że jako Radni są przychylni szkole i otwarci na spotkania  

z Burmistrzem. Zwrócił ponadto uwagę, że „podobnie przedstawia się sprawa 

nasadzeń drzewek przy ul. Zwycięstwa w Golczewie. Burmistrz dogaduje się  

z firmami z zewnątrz a my za to zapłacimy. Nic nie robi się na wsiach, wypadają  

np. kluby wiejskie a w to miejsce planuje się sadzenie drzewek za 50 tys. zł  

przy ul. Zwycięstwa”. Stwierdził, że gdyby niniejszy projekt uchwały został właściwie 

przedstawiony na posiedzeniu Komisji dziś byłaby zupełnie inna dyskusja”. 

Powiedział , że „Pani z Sanepidu nie jest od tego jakie trzeba drzwi, od tego jest 

budowlaniec”. 

 Dyrektor ZSP poinformowała, że dokonano przeglądu szkoły i sprawa 

przeprowadzenia remontu wyniknęła nagle.  

 Radny Antoni Opowicz powiedział, że gdyby we wtorek ta sprawa była tak 

przedstawiona nie było by problemu a dziś co innego słyszymy i stwierdził. że 

„wszystko robi się od tyłu”. 

 Radny Tomasz Bartniczuk uważa, że coraz częściej podejmujemy decyzje  

na zasadzie mniejszego zła. Podobnie było z budową przedszkola, gdy dwa lata 

rozmawialiśmy w innym kontekście i gdy przychodzi do głosowania nad projektem 

uchwały wówczas musimy podjąć decyzję o jego budowie ponieważ rodzice 

zgromadzeni na sesji na nich patrzą. Stwierdził, że gdyby Pan Burmistrz miesiąc 

temu powiedział o zaleceniach Sanepidu w chwili obecnej nie byłoby niedomówień. 

 Burmistrz zgadza się z wybieraniem mniejszego zła więc podjął decyzję mając 

na względzie bezpieczeństwo uczniów. Wyjaśnił, że zmiany w budżecie są konieczne 

ponieważ wynika to z bieżących potrzeb i przyznał się do błędu, że nie poinformował 

Radnych o tym wcześniej. 

 Radny Tomasz Bartniczuk powiedział, że Pan Burmistrz przyznał się do swego 

błędu a dziś Radni mają firmować ten błąd poprzez podniesienie ręki. 
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 Radna Beata Pastryk stwierdziła, że Pan Burmistrz zrobił to nie w takiej 

kolejności jak powinno być i na poprzedniej sesji Pan Burmistrz już wiedział, że Pani 

Dyrektor wystąpiła z pismem o dofinansowanie remontu. 

 Burmistrz poinformował że do pisma Pani Dyrektor wówczas jeszcze się nie 

ustosunkował, a dziś prosi Radę o przyjęcie zmian w budżecie. 

 Radny Antoni Opowicz uważa, że decyzje podejmowane przez Burmistrza 

najbardziej uderzają w tereny wiejskie. Dziś po raz kolejny zastanawiamy się. czy ze 

środków zaplanowanych na świetlice wiejskie dać na jakieś drzewka przy  

ul. Zwycięstwa. 

Przemysław Opowicz sołtys Sołectwa Kretlewo uważa, że tereny wiejskie 

zostają coraz bardziej zapomniane. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie 3 głosami „za”, 6 głosami 

„przeciw” i 5 głosami „wstrzymującymi się” nie podjęła uchwały  

 

w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Golczewo na 2010 r. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kamieńskiego na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Kamieniu Pomorskim. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Kamieniu Pom. wystąpił  

z wnioskiem o udzielenie pomocy finansowej w wysokości 11.000 zł na zakup 

samochodu ratowniczo-gaśniczego. 

 Roman Dorniak, radny Powiatu Kamieńskiego uważa, że tytuł uchwały jest źle 

sformułowany i nie powinna być to pomoc dla Powiatu Kamieńskiego lecz dla 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kamieniu Pomorskim. 

 Barbara Deszyńska, skarbnik gminy poinformowała, że każda jednostka 

budżetowa musi wykonać wydatki na podstawie planu wydatków i Państwowa Straż 

Pożarna nie może mieć dochodów. 
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 Zbigniew Olech, radca prawny wyjaśnił, że zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych gmina może udzielać dotacji własnej jednostce albo innej jednostce 

samorządu terytorialnego, a komu innemu jedynie na podstawie ustawy  

o wolontariacie. Powiatowa Państwowa Straż Pożarna nie jest jednostką Gminy 

Golczewo wobec tego pomocy finansowej można udzielić dla Powiatu, który dotacje 

przekaże dla PPSP na podstawie konkretnej umowy. Powiat natomiast zobowiązany 

będzie do jej rozliczenia pod rygorem zwrotu, jeżeli byłaby wykorzystana niezgodnie  

z przeznaczeniem. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

niniejszy projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXI/276/10 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego na zakup 

samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Kamieniu Pomorskim, jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXI/276/10 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 15 Rozpatrzenie i zakwalifikowanie pisma w przedmiocie skargi na działalność 

Burmistrza Golczewa 

 Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady 

Miejskiej wpłynęło pismo Pana Pawła Woźniaka zam. w Golczewie zatytułowane: 

skarga, dotyczące działalności Burmistrza Golczewa. Wyjaśnił, że zgodnie z art. 229 

ustawy Kodeks postępowania administracyjnego organem właściwym do rozpatrzenia 

skargi na burmistrza jest rada gminy. Odczytał pismo, które Rada Miejska 13 głosami 

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” uznała za skargę.  

Wobec powyższego przekazała skargę Pana Pawła Woźniaka do Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Golczewie w celu rozpatrzenia. Następnie Komisja Rewizyjna 

Radzie Miejskiej przedłoży swoje stanowisko, która w drodze uchwały uzna  

o zasadności lub bezzasadności wniesionej skargi. Skarga stanowi załącznik nr 25 
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Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący obrad o godz. 1610  zarządził przerwę, 

o godz. 1620 wznowiono obrady. 

 

Ad. 16. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami 

 Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że sprawozdanie zostało 

przedłożone w formie pisemnej i prosił o ewentualne zapytania. 

 Radny Tomasz Bartniczuk zapytał, jak obecnie przedstawia się sprawa 

przejęcia jezior Gminy Golczewo, czy odbędzie się przetarg i czy Gmina będzie  

w nim brała udział ? 

 Burmistrz poinformował, że był na spotkaniu w Polskim Związku Wędkarskim 

oraz przeprowadził rozmowę z Panem Kreftem i pod koniec marca ma być ogłoszony 

przetarg. Przypomniał, że prosił Radnego Tomasza Bartniczuka, aby pomógł zająć 

się tą sprawą. 

 Radny Tomasz Bartniczuk powiedział, że bardziej adekwatny jest Prezes Koła 

PZW w Golczewie, niż On. W hasłach wyborczych Pana Burmistrza na pierwszym 

miejscu było „że wywalczy Pan jeziora”. 

 Burmistrz poinformował, że konsekwentnie realizuje swój program wyborczy, 

lecz sam nie jest w stanie wszystkiego zrobić i prosi o pomoc Radę. Program unijny 

można napisać i monitorować lecz sam niestety nic nie zrobi. 

 Radny Tomasz Bartniczuk powiedział, „po co robić plażę, jak jeziora nie są 

nasze i po co robić projekt”. 

 Radna Danuta Bednarz zapytała o spotkania ze Starostą Powiatu w sprawie 

inwestycji drogowych oraz o spotkanie z Panem Najdą. 

 Burmistrz poinformował, że pierwsze spotkanie dotyczyło realizacji trzech 

inwestycji, tj. budowy skrzyżowania dróg w Wysokiej Kam., budowy chodnika  

w Dargoszewie oraz parkingu przy baszcie w Golczewie natomiast spotkanie  

z Panem Najdą dotyczyło wykonania dwóch projektów unijnych, przygotowuje się 

również do projekt dotyczącego rewitalizacji ul. Zwycięstwa. 

 Radny Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady również zwrócił uwagę 

na pilną potrzebę remontu drogi Kamień Pom. – Golczewo. 
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 Burmistrz poinformował, że na podstawie posiadanych informacji ww. droga 

będzie remontowana w drugiej połowie roku i prace drogowe rozpoczną się od strony 

Kamienia Pom. 

 Waldemar Bartniczuk zastępca burmistrza stwierdził, że brak wymaganej 

decyzji środowiskowej opóźnia przystąpienie do realizacji prac drogowych. 

  

 Sprawozdanie stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych 

czynności w okresie między sesjami. 

Mieczysław Perużyński, Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie  

z atr.30a ust. 1 ustawy Karta Nauczyciela Burmistrz w dniu 17 lutego br. przedstawił 

Sprawozdanie zbiorcze z realizacji wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego i informację o strukturze 

zatrudnienia oraz faktycznych wydatkach na wynagrodzenia na wynagrodzenia 

nauczycieli dla Rady Miejskiej i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Prosił, aby 

Burmistrz wskazał pracownika, który je omówi. 

Burmistrz poinformował, że nie jest przygotowany, zgodnie z przepisami miał 

ww. Sprawozdanie tylko przekazać. 

Przewodniczący Rady zapytał, jaka jest różnica w wydatkach Gminy na szkołę 

do subwencji oświatowej w ubiegłym roku ? 

Burmistrz prosił o sformułowanie zapytania na piśmie. 

Przewodniczący Rady zdecydował o odłożeniu swego zapytania. 

Następnie odczytał kolejne pisma, które wpłynęły do Rady Miejskiej w okresie między 

sesjami: Biura Studiów Projektów Europejskich z siedzibą w Szczecinie w sprawie 

wyrażenia stanowczego sprzeciwu przeciwko zbyciu działki nr 259/6 obręb miasta 

Golczewo położonej przy ul. Jedności Narodowej, Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie w sprawie dofinansowania remontów części wspólnych wspólnot 

mieszkaniowych, Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji w sprawie zmiany 

statutu Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie, zaproszenie 

Starosty Powiatu Kamieńskiego do udziału w spotkaniu dotyczącym organizacji 

Mistrzostw Europy w żeglarskiej klasie Optimist, Państwowej Komisji Wyborczej  
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w Warszawie w sprawie zbliżających się wyborów na urząd Prezydenta RP oraz 

wyborów organów jednostek samorządu terytorialnego, Power 4All. Golczewo  

Sp. z o.o. w sprawie wstrzymania się z wydaniem warunków środowiskowych  

dla Firmy Power4 All-Holding Gmbh z Wiednia dla lokalizacji w Gminie Golczewo 

farm wiatrowych 

Pisma stanowią kolejno załączniki nr 27, 28, 29, 30, 31, 32, 33. 

Ad. 18 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 W związku z tym, że w pkt 2 nie zgłoszono interpelacji i wniosków radnych, 

odpowiedzi nie udzielono. 

 

Ad. 19 Wolne wnioski i zapytania. 

 Roman Dorniak, radny Powiatu Kamieńskiego zwrócił uwagę, że daje się 

zauważyć brak współpracy między organem uchwałodawczym a wykonawczym 

Gminy Golczewo. Sposób prowadzenia działalności Burmistrza i Rady Miejskiej 

można uznać za niestosowny. Prosił, aby projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

dotyczący zwiększenia wydatków z budżetu Gminy na remont świetlicy z ZSP  

w Golczewie ponownie rozpatrzeć, ponieważ środki finansowe na ten cel „poszły”  

z budżetu szkoły. Ewidentnie Burmistrz tu zawinił nie przekazując wcześniej 

informacji o potrzebie wykonania remontu. Jest to wina Burmistrza, lecz ucierpi  

na tym szkoła, czyli dzieci, należy wobec tego uniknąć przykrych konsekwencji. 

 Radny Grzegorz Dyksy zaproponował, aby Rada Miejska wypracowała swoje 

stanowisko dotyczące pilnej potrzeby wykonania remontu drogi wojewódzkiej nr 106  

i przekazała je Zarządowi Powiatu Kamieńskiego w formie uchwały. 

 Roman Dorniak, radny Powiatu Kamieńskiego przyznał, że ww. droga budzi 

wiele zastrzeżeń i stwarza zagrożenie bezpieczeństwa ruchu. 

 Przemysław Opowicz sołtys Sołectwa Kretlewo powiedział, że na korytarzu 

ZSP Golczewo zamontowano szafki dla dzieci klas I-III na pozostawianie części 

podręczników i pomocy szkolnych i rodzice tych dzieci zostali zmuszeni do tego, aby 

nie korzystać z szatni. Do tych szafek wkładane ją buty i kurtki dzieci, jest to 

niezgodne z rozporządzeniem Ministra Edukacji z dnia 25 sierpnia 2002.  

Prosił Burmistrza o interwencję w powyższej sprawie. 

 Burmistrz przyjął wniosek do wiadomości. 
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 Radny Wiesław Kloch prosił Burmistrza o zwrócenie się do Powiatowego 

Urzędu Pracy o ponowne utworzenie Punktu Powiatowego Urzędu Pracy  

w Golczewie, aby mieszkańcy Gminy nie musieli dojeżdżać do Kamienia 

Pomorskiego. 

 Radna Danuta Bednarz zwróciła się z następującymi wnioskami:  

1) dokończenie budowy chodnika łączącego ul. Krótką z ul. Nowa Szosa w Wysokiej 

Kam., 

2) modernizacja oświetlenia, zainstalowanie lamp oświetleniowych przy ul. Krótkiej 

w Wysokiej Kam., 

3) możliwość udziału członka Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  

w rozstrzygnięciu ogłoszonego konkursu na finansowanie sportu. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz udzielił następujących odpowiedzi: 

Ad. 1) „do rozpatrzenia”, 

Ad. 2) „bez komentarza”, 

Ad. 3) „nic nie stoi na przeszkodzie, aby członek Komisji uczestniczył w ogłoszonym 

konkursie”. 

 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza poinformował, że zarządzeniem 

Burmistrza Golczewa jest powołana stała Komisja i członek Komisji Rady może w niej 

uczestniczyć jako osoba zaproszona, dodał, że w najbliższy poniedziałek odbędzie 

się rozstrzygnięcie konkursu i prosił o wytypowanie osoby. 

 Radna Danuta Bednarz wyraziła chęć udziału w pracach Komisji konkursowej, 

jako członek Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 Radna Beata Pastryk poinformowała, że na czas budowy boiska sportowego  

w Wysokiej Kam. wytyczono inną drogę dojazdową do szkoły. W chwili obecnej jest 

ona w złym stanie i zapytała, czy można coś z tym zrobić ? 

 Burmistrz poinformował, że obecnie warunki pogodowe nie pozwalają na 

prowadzenie remontów dróg ze względu na topniejący śnieg. 

Radna Gabriela Iwaszko złożyła następujące wnioski i zapytania: 

1) kiedy rozpocznie się budowa kanalizacji w Samlinie ? 

2) naprawa dróg w kierunku kościała i Bio-Produktów, 

3) zamontowanie oświetlenia przy drodze w kierunku kościoła. 

Burmistrz udzielił następujących odpowiedzi: 
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Ad. 1) w pierwszej połowie br. przewiduje się rozpoczęcie budowy kanalizacji. 

Wyjaśnił ponadto, że udało się wynegocjować pożyczkę na korzystnych 

warunkach z WFOŚ na okres 10 lat, w związku z tym jutro jedzie  

do Marszałka Województwa podpisać umowę. 

Ad. 2) na pewno nie będzie Gminy stać na remont wszystkich dróg. Dziury zostaną 

załatane natomiast jest problem z odwodnieniem dróg w Samlinie. 

Ad. 3) odnośnie oświetlenia powiedział, „bez komentarza”. 

 

Radna Danuta Bednarz wnioskowała o dostawienie dodatkowego pojemnika 

na śmieci na cmentarz w Kozielicach. 

 

Radny Mieczysław Perużyński, Przewodniczący Rady złożył wniosek  

o uregulowanie sposobu używania gminnych samochodów służbowych. 

Burmistrz poinformował, że zarządzenie w powyższej sprawie zostało wydane. 

Przewodniczący Rady wycofał swój wniosek. 

 

Ad. 20 Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad dokonał 

zamknięcia XXXI sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 
 
 
    Inspektor             Przewodniczący Rady 
 
Danuta Krupa      MIECZYSŁAW  PERUŻYŃSKI 

 

 


